
Debaten sobre el futur del tren de Puigcerd�

Que el Transpirinenc del segle XXI �s un projecte viable i de futur va ser una de les conclusions del debat que va

tenir lloc a Ripoll organitzat per la Transpirinenca, la Uni� Intersectorial i Empresarial del Ripoll�s i l'Associaci�

Net i Bonic. S'hi va destacar la necessitat que, m�s que fer grans projectes cal que es millori i que es potenci� la

internacionalitat d'aquesta l�nia amb els recursos de qu� ja disposen ara com ara.

J.C.
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